

Hotel Shuttle

酒店巴士

Hong Kong West Kowloon Station (High Speed Railway Exit J)

香港西九龍站J出口

From Hotel 酒店開出	From Hong Kong West Kowloon Station 香港西九龍站開出
12:00	12:45
15:15	16:00
18:00	18:45

Terms and conditions:

1. Seats are limited and are exclusive for hotel registered guests. Please contact concierge for seat reservation of the shuttle bus transfers from Hotel to Hong Kong West Kowloon Stations.
2. Schedule is subject to change without prior notice.
3. Please arrive at the meeting point 5 minutes in advance. The shuttle bus will not wait for latecomers.
4. The hotel reserves the right to modify, change, or terminate hotel shuttle route at any time without prior notice.

條款及細則：

1. 巴士服務只限酒店登記住客使用，座位有限，額滿即止。如欲乘坐由酒店開出之巴士前往香港西九龍站，請聯絡禮賓部預約座位。
2. 時間表如有更改，恕不另行通知。
3. 請提早五分鐘到達集合點，逾時不候。
4. 酒店保留隨時修改、更改或終止巴士路線之權利，恕不另行通知。

Hotel Shuttle

酒店巴士

Tung Chung MTR Station Exit A

東涌港鐵站A出口

From Hotel 酒店開出	From Tung Chung 東涌開出
11:00	11:15
14:40	14:55
15:40	15:55
16:40	16:55

Terms and conditions:

1. Seats are limited and are exclusive for hotel registered guests. Please contact concierge for seat reservation of the shuttle bus transfers from Hotel to Tung Chung MTR Stations.
2. Schedule is subject to change without prior notice.
3. Please arrive at the meeting point 5 minutes in advance. The shuttle bus will not wait for latecomers.

條款及細則：

1. 巴士服務只限酒店登記住客使用，座位有限，額滿即止。如欲乘坐由酒店開出之巴士前往東涌港鐵站，請聯絡禮賓部預約座位。
2. 時間表如有更改，恕不另行通知。
3. 請提早五分鐘到達集合點，逾時不候。

Hotel Shuttle

酒店巴士

Sunny Bay MTR Station Exit A

欣澳港鐵站A出口

Change for MTR Disneyland Resort Line

可轉乘港鐵迪士尼綫

From Hotel
酒店開出

From Sunny Bay
欣澳開出

10:00

10:30

11:00

11:15

12:20

12:45

14:20

14:45

Terms and conditions:

1. Seats are limited and are exclusive for hotel registered guests. Please contact concierge for seat reservation of the shuttle bus transfers from Hotel to Sunny Bay MTR Station.
2. Schedule is subject to change without prior notice.
3. Please arrive at the meeting point 5 minutes in advance. The shuttle bus will not wait for latecomers.

條款及細則：

1. 巴士服務只限酒店登記住客使用，座位有限，額滿即止。如欲乘坐由酒店開出之巴士前往欣澳港鐵站，請聯絡禮賓部預約座位。
2. 時間表如有更改，恕不另行通知。
3. 請提早五分鐘到達集合點，逾時不候。

Hotel Shuttle

酒店巴士

(Only available when Hong Kong Disneyland is open)
(只適用在迪士尼樂園開放日子)

Hong Kong Disneyland

香港迪士尼樂園

From Hotel 酒店開出	From Disneyland 迪士尼樂園開出
09:00	-
10:00	-
-	19:30
-	20:30

Terms and conditions:

1. Seats are limited and are exclusive for hotel registered guests. Please contact concierge for seat reservation of the shuttle bus transfers between Hotel and Hong Kong Disneyland.
2. Schedule is subject to change without prior notice.
3. Please arrive at the meeting point 5 minutes in advance. The shuttle bus will not wait for latecomers.

條款及細則：

1. 巴士服務只限酒店登記住客使用，座位有限，額滿即止。如欲乘坐來往酒店與香港迪士尼樂園之巴士，請聯絡禮賓部預約座位。
2. 時間表如有更改，恕不另行通知。
3. 請提早五分鐘到達集合點，逾時不候。